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Referat skolebestyrelsesmøde – onsdag den 7. september 2022 
 

Velkommen til nye medlemmer af bestyrelsen 
Skolebestyrelsens medlemmer præsenterede sig  
 

1. Elevrådet   
Elevrådets første møde omhandlede Mangfoldige Læringsfællesskaber, hvor Morten skulle afholde et gruppeinterview ud 
fra en interviewguide, som Odense Kommune har udarbejdet. 

 

2. Konstitution af SB 

Morten Ottosen blev valgt som skolebestyrelsesformand.  
Det er afklaret at suppleanter ifølge regler for skolebestyrelser, ikke må deltage i skolebestyrelsesmøder med mindre der 
er afbud fra et skolebestyrelsesmedlem. 
 

3. Principper for SB’s arbejde    

Skolebestyrelsens opgaver er defineret i Folkeskolelovens § 44 og i styrelsesvedtægten. Heri står, at skolebestyrelsen 
skal: 

1. Føre tilsyn med alle dele af skolens virksomhed, undtagen personale- og elevsager. 
2. Fastsætte principper for skolens virksomhed. 
3. Godkende skolens budget, undervisningsmidler, ferieplanen samt kulturelle aktiviteter på skolens matrikel. 
4. Træffe beslutning om skolens ordensregler og værdier, madordning og opkrævning af kostpenge under lejrskoler, 

ekskursioner og skolerejser. 
5. Afgive udtalelser og høringssvar. 
6. En gang om året skive en rapport om skolebestyrelsens arbejde (årsberetning). 

Skolebestyrelsen kan desuden: 

• Beslutte at skolen tilbyder valgfag ud over de valgfag, der er fastsat Fælles Mål for. 

• Beslutte at udarbejde forslag om skolens læseplaner til godkendelse i Børne- og Ungdomsudvalget, hvis bestyrelsen 
ikke ønsker at følge læseplanerne i Fælles Mål. 

• Sætte andre relevante temaer for skolen på dagsordenen 

Skolebestyrelsen ønsker, at ’Princip for mobile enheder’ skal revideres i dette skoleår 
Skolebestyrelsen ønsker at lave et høringssvar i forhold til udstykningen i Skt. Klemens, når der bliver mulighed for det.  
Skolebestyrelsen har en opmærksomhed på, at skolebestyrelsen én gang årligt skal afholde et møde, hvor 
skolebestyrelsens årsberetning skal gennemgås og der skal være mulighed for at komme med kommentarer.  
 
 

4. Forældrehenvendelse vedr. gårdvagter 
Forældrehenvendelse i forhold til at der ikke er synlige gårdvagter i frikvarterne. Især er der ikke gårdvagter omkring 
multibanen. Forælderen oplever dog, at der er sket en bedring efter henvendelsen.  
Morten orienterede om at skolen tager gårdvagt-ordningen meget alvorligt. Der er 3 gårdvagter ude i frikvartererne ved 
indskolingens område og 2 gårdvagter ved mellemtrinnets område. Gårdvagterne bærer gule arbejdsveste.  
Skolebestyrelsen henviser til at forældre skal tage kontakt til klasseteamet, hvis de oplever, at der er problematikker i 
frikvartererne.  
Morten O. kontakter forælderen som har henvendt sig. 
 
 
 

 

https://www.skole-foraeldre-kbh.dk/skolebestyrelse-koebenhavn/tilsyn-med-skolen/
https://www.skole-foraeldre-kbh.dk/skolebestyrelse-koebenhavn/skolebestyrelsens-principper/


5. Orientering om Mangfoldige Læringsmiljøer (PLF)    
Alle Odense Kommunes skoler skal arbejde med Mangfoldige Læringsmiljøer som er et A.P. Møller projekt, som forløber hen over de 
kommende 2 år. Projektet omhandler videre 
 
Skolens ledelse er ved at afdække  
 
Deltagelsesmuligheder for alle 
Struktur og variation i undervisningen og pædagogisk praksis 
Interaktion i undervisningen 

 
  

Kort nyt: Personalenyt:  Der er pt. slået 3 lærerstillinger op med ansættelsesstart fra 1. nov.  

  Der er en pædagog studerende i SFO samt en PAU studerende i SFO 
  Der er pt. en virksomhedspraktikant på mellemtrinnet i en måned samt der kommer en 

virksomhedpraktikant  
 

  Andet?   
MinUddannelse skal udfases i Odense Kommune. Det ikke længere er obligatorisk for 
Folkeskoler at have en læringsportal. Det bliver obligat 

 
 

Evt. Lea opdaterer skolebestyrelsens talepapir til forældremøderne 

 Skolebestyrelsen siger i denne omgang Børneklub i Folkekirkens regi 
 Skolebestyrelsen ønsker at se de nye lokaler som første punkt på næste skolebestyrelsesmøde 
 Ønske om at skolens aktiviteter og anderledes dage bliver lagt i skolens kalender på Aula 

Hjemmesiden skal opdateres i forhold til skolebestyrelsens medlemmer, ligeledes mangler der 
referater fra skolebestyrelsesmøder for 2022.  
Skolebestyrelsen snakkede om udfordringen ved elevernes sundhed i forhold til deres kost i 
skoletiden (madpakker og indkøb i Rema1000) 
Der er scooterdrenge, som stadig holder til på skolens område samt andre steder Skt. Klemens 
om aftenen. Det er hovedsageligt unge som ikke er fra Skt. Klemens. SSP-medarbejdere og 
vægtere har deres rute på Skt. Klemensskolen. 
Der kommer 11 fartbomb på Skt. Klemensvej. Der vil komme noget lysblink ved overgangen på 
Stenløsevej. 

   
   

 
 
Punkter til kommende møder:  
 
Punkter der er i proces: 
    
Punkter til kommende møder:  
Principper for åben skole, ny 
Status på brug af bevægelse i undervisningen på Skt. Klemensskolen, 
Erhvervspraktik (Daimi) 
Hvad vil skolen bruge eleverne i elevrådet til (Per) 
Revidering af Princip for mobile enheder 
Skolebestyrelsens årsberetning 
Må fritidstilbud uddele reklamer  
Skolerejser 
Forældreguide i forhold til sundhed, mad og søvn 
 
 

 
 
 

 
 

 


